
 

 

ДО 

ПРОФ. Д-Р ПЕТКО САЛЧЕВ 

УПРАВИТЕЛ НА НЗОК  

 

ОТ  

УПРАВИТЕЛНИЯ СЪВЕТ НА 

БЪЛГАРСКА БОЛНИЧНА АСОЦИАЦИЯ   

 

 

УВАЖАЕМИ ПРОФ. САЛЧЕВ,  

От Ваше интервю пред бТВ по-рано днес, става ясно, че и към момента нямате 

информация  колко струва лечението на един пациент с COVID инфекция. В отговор на 

питането и на готовността Ви въпросът с цената на клиничната пътека да бъде обсъден 

отново, ако тя се окаже недостатъчна, от Българска болнична асоциация Ви предоставяме 

данните които сме събрали до този момент от различни лечебни заведения.  

От данните е видно, че цената за лечението на всеки пациент е различна, но в голяма 

част от случаите тя драстично надвишава цената на клиничната пътека. Разликата започва 

от 50% над клиничната пътека, а твърде често надхвърля 100%. Това е и причината преди 

седмици ББА да оповести, че това ще създаде финансови затруднения на редица болници. 

Приложено изпращаме данни, получени  от различни лечебни заведения. Чрез тях 

може да се ориентирате за средния разход на един пациент с COVID инфекция, които 

варират и заради размера и обезпечеността на съответната болница. Очакваме, че след като 

се запознаете с данните, да дадете начало на преговорите, които обещавате в интервюто си. 

 Ние от ББА сме готови да се включим в тях, с цялата информация която болниците 

са ни предоставили и продължават да изпращат, за да стигнем заедно до бързо решение на 

този проблем, който ще създава все повече затруднения в най-трудната част от борбата с 

пандемията. 

 

С уважение, 

УС на Българска болнична асоциация. 

23.12.2020 г. 



 

 


